
Vilket är en brist

Skrivet av Administrator

  

2021-12-11 När det är som vi har det med möjlighet att bara släppa ut hundar och de får röra
sig fritt i trädgården och vi tar aldrig med hundar in i samhället eller till platser där koppel
behövs, därför blir det att man inte behöver använda koppel, vilket är en brist.
 Vid träning ute i marken tar man ut dem på lämpliga platser på avstånd från vägar, direkt från
bilen och börjar träningen.
 Därför har jag nu några gånger gått med Aya för just bara koppelträning och efter att de första
gångerna dragit och ryckt i kopplet går hon nu lugnt och fint i löst hängande koppel.
 Vi gick längs en mindre väg på jaktmarken, för att se efter spår i snön från det vilda, och det
gick riktigt bra, visst fanns det något att lukta på, men hon lämnade direkt.
 Tog några bilder när vi gick, på omgivningen med solen skymd av dis. 
 (Se bild under Aktuellt)
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